
 
 

 

Rapport angående inkomna och besvarade remisser 

Förslag till beslut 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande. 
 
1. Att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 
 
 
Anette Sand 
VD 
  

Ärendet 

Till Stockholmshem inkommer årligen ett relativt stort antal remisser för besvarande. 
De i särklass flesta kommer via Stockholms Stadshus AB som underremisser medan 
andra kommer från stadsledningskontoret eller rotlarna. Det förekommer också 
remisser från Stockholms läns landsting, länsstyrelsen m.fl. Denna typ av remisser 
anmäls i styrelsen medan förvaltningsremisser från andra nämnder och styrelser 
normalt inte anmäls i styrelsen. Om inget annat anges kommer remissen som 
underremiss från Stockholms Stadshus AB. 
 
Nedan anges sedan föregående möte inkomna och besvarade remisser, och i 
förkommande fall kommentarer på revisorernas granskning i särskilda frågor. 
Remissvaren finns tillgängliga hos styrelsens sekreterare. 
 
Inkomna 

 Färdplan för ett Stockholm för alla, KS 2018/911, SSAB 2018/109, 18-11-16 
 Rekommendation för konstgräs, gummigranulat och platsgjutet gummi, Miljö- och 

hälsonämnden, 18-10-31 
 
Besvarade 

 Fossilbränslefri organisation 2030, SSAB 2018/72, 18-06-15 
 Ekologisk kompensation. Åtgärder för att motverka nettoförluster av biologisk 

mångfald och ekosystem, 18-06-20 
 Motion om högre utbildning på Järvaområdet, SSAB 2018/71, 18-09-07, avstår från 

att svara, 18-09-03 
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